
Osnovna škola Antuna Mihanovića 
Dubečka 5, Zagreb 
Tel: 01 29 24 862, 29 24 863 
E-mail: ured@os-amihanovica-zg.skole.hr 
www.os-amihanovica-zg.skole.hr 

KLASA:    007-04/22-01/01  
UR. BROJ: 251-133/01-22-9 
U Zagrebu, 11. 3. 2022. godine 
 

ZAKLJUČCI 

13. sjednice  

Školskog odbora Osnovne škole Antuna Mihanovića 

održane dana 31. 1. 2022. godine u 18,00 sati 

u prostorijama Škole 

 

Prisutni članovi Školskog odbora: 

1. Renata Gredelj – iz reda radnika/Radničko viječe 

2. Ivana Žigman – iz reda Učiteljskog vijeća 

3. Mirjana Džambo Šporec – iz reda Učiteljskog vijeća 

4. Paško Bare – iz reda Vijeća roditelja 

 

Odsutni članovi Školskog odbora; 

1. Dario Marić – iz reda Mjesnog odbora Dubec 

 

Ostali prisutni:  

1. Beatrica Šurbek, ravnateljica 
2. Mara Budić, tajnica 
3. Marina Pražen Jakopić, računovotkinja 
4. Marijana Mijatović, soc. pedagoginja 
 
Sjednica je započela u 18.05 minuta. 
Sjednicu je otvorila predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj i predložila sljedeći Dnevni red: 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija Zapisnika 12. sjednice Školskog odbora  
2. Izvješće o realizaciji GPIP za prvo polugodište 
3. Financijsko izvješće za razdoblje od lipnja do prosinca 2021. 
4. Odabir ponude za sistematske preglede djelatnika 
5. Razno  

 
Članovi Školskog odbora jednoglasno usvajaju predloženi Dnevni red. 
Sjednica se snima tonski. 
 
Ad.1.) 

 Predsjednica prelazi na prvu točku dnevnog reda,  Verifikacija zapisnika. 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći 
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Zaključak 
Zapisnik 12. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.2.) 
 Predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj dala je riječ soc. pedagoginji Marijani Mijatović, kako bi 
upoznala članove Školskog odbora s drugom točkom dnevnog reda ; Izvješće o realizaciji GPiP za prvo 
polugodište.  
 
Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći 
 
Zaključak 
Školski odbor jednoglasno je prihvatio Izvješće o realizaciji GPiP za prvo polugodište.  
 
Ad.3.) 
Predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj dala je riječ računovotkinji Marini Pražen Jakopić, kako 
bi upoznala članove Školskog odbora s trećom točkom dnevnog reda,  
Financijsko izvješće za razdoblje od lipnja do prosinca 2021. god. 
 
Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći 
 
Zaključak 

Financijsko izvješće nije donešeno. Zatražena su pojašnjanja koja će ravnateljica dostaviti 
školskom odboru u roku od dva tjedna. 
 

Ad.4.) 
Predsjednica prelazi na četvrtu točku dnevnog reda, Odabir ponude za sistematske preglede djelatnika. 
 
Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći 
 
Zaključak 
Ponude Findri – Guštek i Affidea poliklinika stavit će se na odabir zaposlenicima te će se nakon toga 
zaključiti tko ima više glasova i gdje će se provesti sistematski pregled zaposlenika Škole. 
 
Ad.5) 
 Predsjednica prelazi na petu točku dnevnog red; Razno 
 
Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor nije donosio zaključke. 
 
 
Sjednica je zaključena u 21,50 sati.  
 

              Zapisničar:                                   Predsjednik Školskog odbora: 

 _______________________         _________________________           

           Ivana Žigman, prof.                                                                  Renata Gredelj 


